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Pitanje :
Kada će Ilijaš konačno dobiti adekvatnu zdravstvenu i socijalnu zaštitu 
stanovnika ove opštine?

Obrazloženje:

Broj liječnika u odnosu na broj stanovnika u Ilijašu je znatno manji od 
prosjeka BiH, a posebno je izražena potreba za liječnicima određenih 
profila (naročito pedijatar i ginekolog). Ovo primorava građane da 
zdravstvene usluge traže u Vogošći ili Sarajevu, te ih izlaže dodatnim 
troškovima transporta, ali i velikim gubicima vremena. Nedostaje i 
neuropsihijatrijska i neurofiziološka služba, kao i osnovni laboratorij. Ima 
li naznaka da će se situacija zdravstvene zaštite u ovoj opštini u skorije 
vrijeme popraviti?
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